
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. október 29-én 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

     

 

Meghívottak közül megjelent:      

 

Nagy Ottó  Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(az 1. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket, a Hivatal munkatársait és 

a vendégeket. Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az 

ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet 

(felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel küldtünk ki három darab előterjesztést, melyek a következők:  

1.) Az Önkormányzatnál és a költségvetési szerveknél jutalom kifizetése (144/2020.) 

2.) Sütőolaj-begyűjtés (145/2020.) 

3.) Pályázati kiírás a települési önkormányzatok számára az illegális hulladéklerakó helyek 

felszámolásának támogatására 2020. (146/2020.) 

A zárt ülésre javasoltam a 3. napirenden lévő Önkormányzati ingatlanvagyon hasznosítás 

tárgyú előterjesztést. Itt szeretném bejelenteni, hogy telefonos üzentet kaptam, hogy kérelmező 

visszavonta a kérelmét. Ezt a napirendről leveszem.  
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A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt.  

Elsőként a sürgősséggel kiküldött előterjesztések napirendre vételéről szavazunk.  

Aki egyetért azzal, hogy „Az Önkormányzatnál és a költségvetési szerveknél jutalom 

kifizetése” (144/2020.) számú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette „Az Önkormányzatnál és 

a költségvetési szerveknél jutalom kifizetése” (144/2020.) számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Sütőolaj-begyűjtés” (145/2020.) 

számú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette „Sütőolaj-begyűjtés” 

(145/2020.) számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Pályázati kiírás a települési 

önkormányzatok számára az illegális hulladéklerakó helyek felszámolásának támogatására 

2020.” (146/2020.) számú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette „Pályázati kiírás a 

települési önkormányzatok számára az illegális hulladéklerakó helyek felszámolásának 

támogatására 2020.” (146/2020.) számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. Aki egyetért azzal, 

hogy a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Pungor Károly)” (129/2020.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

239/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Pungor Károly)” tárgyú, 129/2020. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Kun András)” (130/2020.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

240/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Kun András)” tárgyú, 130/2020. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) Rendelet a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(138/2020) 

2.) Az Önkormányzat 2020. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása (134/2020) 

3.) Rendelet a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról (első olvasat) (137/2020) 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (125/2020) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója 

6.) Közösségi Ház és Könyvtár részvétele az NKA könyvtárfejlesztési pályázatán (136/2020) 

7.) Testületi jóváhagyás parkgondozás szerződésének aláírására (139/2020.) 

8.) Panelkuckó Alapítvány kérelme (127/2020) 

9.) Pétfürdő Sportjáért Alapítvány kérelme (131/2020) 

10.) Beszámoló a 2020. év I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról 

(122/2020) 

11.) Csatlakozás a „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális fővárosa” program által 

gondozott regionális együttműködéshez, amely célja a programban biztosított pályázati 

lehetőségeken való részvétel, a programokhoz való csatlakozás feltételeinek biztosítása 

(128/2020) 

12.) Ivó- és szennyvízvezetékek szolgalmi jogának Földhivatali bejegyeztetése (132/2020) 

13.) Iskolai étkeztetés státusz bővítés (133/2020) 

14.) Bölcsőde téli zárva tartása (124/2020) 

15.) Horváth Enikő és Téli László kérelme (121/2020) 

16.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (126/2020) 

17.) Nagy Zsolt önálló indítvány: Sporttelep lelátó bontás (14162020) 

18.) Béni Norbert, Molnár Gyula, Nagyné Szigeti Mária önálló indítvány: Javaslatok a 

közlekedési koncepció felülvizsgálatához (142/2020) 

19.) Az Önkormányzatnál és a költségvetési szerveknél jutalom kifizetése (144/2020.) 

20.) Sütőolaj-begyűjtés (145/2020.) 

21.) Pályázati kiírás a települési önkormányzatok számára az illegális hulladéklerakó helyek 

felszámolásának támogatására 2020. (146/2020.) 
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Tájékoztatók: 

1.) Tájékoztató a 2020. évi beruházásokról, felújításokról (140/2020.) 

2.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (123/2020.) 

3.) Tájékoztató: Horváth István Általános Iskola beszámolója (összegzés) (135/2020) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm vendégünket. Vendégünkre való 

tekintettel javaslom a Képviselő-testületnek, hogy a 7.) napirend alatt szereplő testületi 

jóváhagyás parkgondozás szerződésének aláírására tárgyú előterjesztést vegyük előre. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

1.) Testületi jóváhagyás parkgondozás szerződésének aláírására (száma: 139/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét.  

A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Ügyvezető úr van kiegészíteni valód? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

241/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

okirat 11.3 pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörében eljárva a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének – a Pétkomm Kft. és a Pét-Tak-Ker Kft. 

között, a Pétkomm Kft által megjelölt területeken kaszálási feladatoknak a 
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vállalkozó által megadott egységárakon történő teljes körű ellátására 

vonatkozó vállalkozási szerződés megkötéséhez szükséges – 

kötelezettségvállalásához jóváhagyását adja. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

  

Határidő: 2020. november 2. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

2.) Rendelet a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (száma: 138/2020) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 1.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen és 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: Meg lehet-e oldani, hogy kikerüljön a weboldalra kiemelt helyre? Ne 

csak a rendeleteknél legyen bent. Kerüljön mellé a felmentéshez szükséges dokumentumok, 

adatok, hogy mi az az összeghatár, aminél lehet ezt kérni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. 

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Testület a 2,5 millió forint alatt az iparűzési 

adómentességet az adókoncepcióban megszüntette. Még egyszer szeretném megfontolásra 

ajánlani. Elmondta a képviselőtársam, hogy 2,5 millió forint árbevétel az adóalapja, az nem is 

vállalkozó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ilyet nem mondtam.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hasonlót.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ilyet nem mondtam.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor milyent mondtál? 
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Dombi Norbert képviselő: Ne mondjál már ilyet Feri, ne haragudj. Miért adsz ilyeneket a 

számba? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Te szoktál ilyeneket mondani.  

Mindegy. Elhangzott az ülésen, hogy aki 2,5 millió forint – ha nem Te, akkor valaki más 

mondta. A lényeg, hogy ezt fontoljuk meg még egyszer.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tudom ki mondta, lehet, hogy nem így mondta. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én ilyet mondtam? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem azt mondom. 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs vita! Alpolgármester úrnál van a szó! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vannak olyan vállalkozók, akik kényszer vállalkozók. 

Munkavállalók. A biztonsági őröknél van sok ilyen. Havi fizetést kap, de vállalkozóként teszi 

ezt meg. Annyit sem keresnek, mint egy esztergályos a gyárban. Őket nagyon súlyosan fogja 

érinteni, ha ezt az adókedvezményt tőlük megvonjuk, és iparűzési adót kell majd nekik fizetni. 

Ne a szakipari vállalkozókra gondoljunk. Nem igazán jogszerűen, de vállalkozóként 

alkalmazzák őket. Ezért, ahogy a koncepció tárgyalásakor sem szavaztam meg, most sem 

fogom megszavazni, hogy a 2,5 millió forint adóbevételnél az adókedvezményt töröljük. 

 

Dombi Norbert képviselő: Furcsállom, hogy a Feri rám nézett.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Bocsánat, lehet, hogy nem te voltál, de valaki mondta.  

 

Dombi Norbert képviselő: Biztos, hogy nem mondtam ilyet. Amiről beszéltem, az az volt, 

hogy bővítsük az adózók körét. Polgármester asszony a korábbi bizottsági üléseken 

megemlítette, amikor ezt a témát tárgyaltuk, hogy nem egy olyan adózó van, aki úgy csüri-

csavarja, hogy a 2,5 millió forint alatt marad, hogy megússza az iparűzési adó befizetést. 

Viszonylag sok ilyen vállalkozás van. Rájuk céloztam elsősorban, hogy az, aki vállalkozik, és 

eléri a 2,5 millió forintot, a közelében jár, annak nem egy olyan horribilis ez az iparűzési adó 

összeg, amit be kell majd neki fizetni. Néhány 10 ezer forintról van szó éves szinten.  

 

Horváth Éva polgármester: 2 %.  

 

Dombi Norbert képviselő: 2,5 millió forintnál 50 ezer forint egy évben. Nem brutális 

összegről van szó.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy gondolom, hogy akik éppen 2.499 ezer forintra tudják 

kihozni az adóalapjukat, azok közel vannak hozzá, még ha fölötte vannak is. Ha valakinek 10 

millió az adóalapja, biztosan nem tudja 2.499 millióra kihozni. Nem ezekre gondoltam. 

Olyanokra gondoltam, akik, mint egy bérmunkás, úgy dolgoznak, vállalkozóként. Elsősorban 

a biztonsági őr szakmában vannak ilyenek, őket az 50 ezer Ft is súlyosan érinti.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ne maradjon tüske senkiben sem, megkerestem a múltkori 

ülés jegyzőkönyvét. Szó szerint olvasom Dombi Norbert képviselő úr hozzászólását: „Itt a 2,5 

millió forint alatti adóalapról beszélünk. Ezt elosztjuk 12-vel, akkor 4 ezer forintról beszélünk 
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havonta. Az a vállalkozó, akinek 2,5 millió forintot hivatalosan, tisztán össze tud gyűjteni, 

amiből adózni fog, azt visszaosztjuk 12-vel, akkor 200 ezer forintos havi jövedelemről 

beszélünk, akkor szerintem 4 ezer forint bele fog férni. Arról beszéltem az elején is, hogy 

háromféleképpen lehet adóra szert tenni. Az egyik, ha új adónemet vezetünk be, a másik, hogyha 

a meglévő adókat emeljük, a harmadik, hogy bővítjük az adózók körét és ez pontosan az. Annak 

idején, amikor a kedvezményt az akkori Képviselő-testület megadta, akkor azok a szelek fújtak, 

hogy hátha jönnek új vállalkozások, meg fognak nálunk telepedni. Igazából nálunk akkora 

hozadéka nem volt, hogy ezt a kedvezményt továbbra is érdemes legyen fenntartani. Amellett 

vagyok, hogy bővítsük az adózok körét. Aki ennyit össze tud szedni egy évben, annak nem teher 

4 ezer forint havonta.”  

  

Molnár Gyula László képviselő: A 2,5 millió forinthoz mondom, hogy a jegyző asszony az 

előző tárgyalásoknál azt is elmondta, hogy nem érdemes megbontani, mert sok plusz munkát 

ad. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt nem lehet megbontani.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha kivennénk azokat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem lehet. Ezt egységesen lehet megadni. Bizottsági ülésen 

elmondtam, hogy Miskolczi úr arra gondolt szerintem, amit maga az adótörvény tesz lehetővé 

nagy cégeknek, hogyha valamennyi összeg felett nagy beruházást hajt végre, akkor öt évig 

kaphat mentességet. Az teljesen más.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Még mindig nem támogatom az adóemelést, nem látom 

szükségességét, indokoltságát. Szerintem rossz a sorrend is. Név szerinti szavazást kérek 

szépen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mit értünk azalatt, hogy a rossz sorrend? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ahogy hozzáállunk az adókérdéshez.  

 

Horváth Éva polgármester: További észrevétel? Menjünk végig a rendelet sorain.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tudom Molnár Gyula, hogy gondolta a név szerinti 

szavazást. Egyben? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Soronként.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt rendeletmódosítás van, ami 3 paragrafusból áll. Ezeket külön 

szavaztassam meg? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az 1. § szól a kommunális adó emeléséről, a 2. § a hatályon 

kívül helyezésekről szól. Az egyik hatályon kívül helyezés törvényi kötelezettségből fakad, 

mivel a reklámhordozó adóját eltörölték, és mint adónemet ki kell venni az adórendeletből. 

Ezeket meg kell szavazni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Természetesen nem a törvényességi dolgokra gondoltam.  

 

Horváth Éva polgármester: Mehetünk paragrafusonként. Azt is név szerint kéred? 
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Molnár Gyula László képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: A rendeletmódosítás 1. §-a a kommunális adó emeléséről szól, 

aminek 10 ezer forint a mértéke. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony olvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Dombi Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadta a rendeletmódosítás 1. §-át.  

 

Horváth Éva polgármester: A 2. § a) pontja a helyi adókról szóló rendelet 3. §-ának hatályon 

kívül helyezéséről szól, ami a törvényi kötelezettség, a reklámhordozó adózásának a hatályon 

kívül helyezése. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony olvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Igen. 

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a rendeletmódosítás 2. § a) 

pontját.  

 

Horváth Éva polgármester: A 2. § b) pontja a helyi rendelet 10. §-ának - az iparűzési adó 

kedvezményekre vonatkozó - hatályon kívül helyezéséről szól, azaz az iparűzési adó 

mentességet megszüntetjük. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony olvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadta a rendeletmódosítás 2. § b) pontját.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony olvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Dombi Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

12/2020.(XI.2.) RENDELETE: 

 

a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

3.) Az Önkormányzat 2020. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása  

(száma: 134/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezetben szereplő főösszeget.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: A határozati javaslat 2. pontjában szerepel egy olyan, hogy az 

előirányzatot 186 ezerrel megemeljük. Azt szeretném kérdezni, hogy ez a 384 ezer forint, ami 

ezután következik, ehhez tartozik-e, hogy megemeljük-e még ennyivel? Ugyanis a beruházási 

táblában bent van mind a kettő összeg.  

 

Horváth Éva polgármester: Az előirányzatot 570 ezer forinttal megemelte - az energetikai 

beruházást - a Képviselő-testület az előző testületi ülésen. Ezt a határozatot azért vonjuk vissza, 

mert ez az 570 ezer forint úgy néz ki – mindkettő az energetikai fejlesztéshez kapcsolódik – 

hogy ebből 186 ezer forint csak a beruházási rész, a 384 ezer forint pedig az EON-nak 

átutalandó pénz. Nem emelünk semmit sem pluszban, hanem megbontjuk az 570 ezret erre a 

két összegre.   

 

Béni Norbert képviselő: Ha visszavonjuk a másikat és ebben az szerepel, hogy az előirányzatot 

186 ezer forinttal megemeljük, de a később tárgyalandó beruházási táblában az 570 ezer van. 

Értsem úgy, hogy a 384 ezer forint is beletartozik? 

 

Horváth Éva polgármester: Az is benne van, persze. Az a beruházási tábla nem a 

költségvetési rendelet beruházási táblája, mert akkor kellene csinálni egy felújítási táblát is. Ez 

egy felhalmozási tábla, amit kiadok. A felhalmozási célú pénzeszközátadás is felhalmozás, és 

ez ugyanarra a célra megy, ezért az 570 ezer egyösszegben van benne. Nem lesz megemelve, 

marad annyi.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: Technikai jellegű. A 3. oldalon a II/2. pontban van a PMTE 

törlesztése. Írjátok, hogy visszafizette az egyesület az első részletet január 10-én. Ez éves 

törlesztéssel fut? 

 

Horváth Éva polgármester: Havi.  

 

Béni Norbert képviselő: Itt már az egész évest beírták.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, az évre vonatkozóan beraktuk a költségvetésbe.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az van a szövegben, hogy az első részlet visszafizetési határideje 

2020. január 10. volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez megtörtént és azóta folyamatosan fizeti. Ez a bevételi oldal 

kimaradt véletlenül a költségvetési rendelet készítésekor. Ezt beraktuk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Még három év van? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

242/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

229/2020. (IX.24.) számú határozatát visszavonja. 

  

2. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a „sporttelep villamos energia hálózat felújítás, 

tervezés” előirányzatát 186 ezer Ft-tal megemeli, továbbá 384 ezer Ft-ot 

(az E-on Hungaria Zrt-nek fizetendő eljárási költséget) felhalmozási célú 

pénzeszköz átadásként átad a PMTE részére. 

 

A költségek fedezete az általános tartalék. Az előirányzatváltozást a 

költségvetési rendelet előterjesztett 2. módosítása tartalmazza. 

 

Határidő a pénzeszköz átadásra: haladéktalanul 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2020.(XI.2.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2020. évi költségvetéséről 

szóló 2/2020. (III.02.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

4.) Rendelet a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendeletének módosításáról (első olvasat)  

(száma: 137/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság javasolja a 62/A. § (2) bekezdésének 

átfogalmazását. „A beruházások során – kötelezően – lehetősége legyen a Képviselő-

testületnek munkaközi bejárást tartani, a beruházási területet bejárni és ott a beruházásról 

tájékozódni annak állásáról információkat szerezni, az előzményeket és a következményeket 

megismerni.” 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet első olvasatát az alábbiak szerint: 

A 7. § -ban lévő 62/A. § (2) bekezdés úgy módosuljon, hogy a beruházások során – kötelezően 

- lehetősége legyen a Képviselő-testületnek munkaközi bejárást tartani és ott a beruházásról 

tájékozódni, annak állásáról információt szerezni, az előzményeket és a következményeket 

megismerni. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen és 2 nem szavazattal javasolja a 

62/A. § (2) bekezdésének átfogalmazását. „A beruházások során – kötelezően - lehetősége 

legyen a Képviselő-testületnek munkaközi bejárást tartani, a beruházási területet bejárni és ott 

a beruházásról tájékozódni annak állásáról információkat szerezni, az előzményeket és a 

következményeket megismerni.” 

 

Horváth Éva polgármester: Van-e még módosító javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: Kérdésem lenne. Van az 5/A. § (2) bekezdésében, hogy online 

konferencia megtartásával konzultálhat. Ezt a polgármester dönti majd el? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Így van. A Képviselő-testület a polgármesternek a 

vészhelyzetben való jogát nem korlátozhatja, ő fogja eldönteni, hogy mikor szükséges a 

konzultáció. 

 

Béni Norbert képviselő: A következő a (3) bekezdés. A 24 óra törvényileg elő van írva?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, csak valamit ideírtam. A képviselő-testületi ülések 

délután vannak. Egyrészt azért tettük délutánra a konzultáció idejét is. Mindannyian dolgozó 

emberek vagytok, nem biztos, hogy egy telefont, sms-t vagy bármit azonnal észrevesztek. Ez 

nem szentírás, javasoljatok mást. 

 

Béni Norbert képviselő: Egy kicsit ellentmond ennek a következő, hogy 16 órára hívható, 

melyen a képviselők és a jegyző részvétele nem kötelező. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mert véletlenül sem lehet testületi ülés.   

 

Béni Norbert képviselő: Ez rendben van, de lehet, hogy ez a 24 óra sok a mai világban egy 

online konferenciára.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Döntsetek róla. Ez egy javaslat. 

Nem adtatok hozzá semmi támpontot, én találtam ki, az én véleményem. Az, hogy sok relatív. 

 

Béni Norbert képviselő: Ha nagyon sürgős, akkor össze lehet hívni hamarabb.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon sürgős esetben, amiben adj uram, isten, dönteni kell, 

biztos, hogy nem fog a polgármester asszony online konferenciát összehívni.  

 

Horváth Éva polgármester: Biztos, hogy nem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De ha egy olyan döntési helyzet van, ami délután kiderül és 

másnap délután 4-ig ráér a döntés, akkor megteheti és összehívja és az pont 24 óra. 
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Horváth Éva polgármester: Van javaslat? Javasoljál Norbi. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem. Elfogadom. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt ti tudjátok megmondani, hogy ez nektek hogyan lenne 

jó. Azért várom hozzá a javaslatokat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én életszerűnek tartom.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mi itt vagyok egész nap. 

 

Béni Norbert képviselő: Az 5/A. § (6) bekezdés ab) pontjánál a szükség szerint kifejezést nem 

lehetne pontosítani? 

 

Horváth Éva polgármester: Honnan tudjuk, hogy mi a szükség? Ezért szükség szerint. 

 

Béni Norbert képviselő: Elvárnák a tájékoztatást. Ezt is egy párszor megbeszéltük, hogyha 

nincs változtatás, akkor nincs változás és ugyanaz a szöveg mehet ki. Az is egy tájékoztatás.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A ti javaslatotok volt, beépítettük. Megmondom őszintén, 

hogy most pont abban az állapotban vagyunk, hogy Pétfürdőn napok óta nincs változás. 

Jogszabályi változást felraktam, ami ugye nem az én szájízem szerint történik, az kötelező. A 

maszk viselésről szólt, amit otthon megcsináltam és felraktam. Délben már vigyorgó, vicces 

fejek, meg aláírások voltak a Facebokkon a Hivatal tájékoztatóján.   

 

Béni Norbert képviselő: Az a baj jegyző asszony, hogy ezt is tudni kell kezelni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha elvárja a lakosság azt, hogy tájékoztassuk őket, akkor 

kellő komolysággal vegye a tájékoztatót.  

 

Béni Norbert képviselő: Ne egész Pétre húzzák rá azt a pár vigyorgó fejet. Ezt nem lehet így 

csinálni. Ketten rányomnak vigyorgó fejet és akkor három hétig nincs tájékoztatás újra? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Tegnap is volt tájékoztatás, mert nem érdekel a 

vigyorgó fej. 

 

Horváth Éva polgármester: Azért vitatkozok a kérdéseddel, mert ha végignézed a (6) 

bekezdést, az utolsó pontjában benne van, hogy az összes változásról folyamatos tájékoztatást 

adunk a honlapon.  

 

Béni Norbert képviselő: Igen, de ha sokáig nincs változás, akkor az emberek el kezdik 

kérdezni, hogy mi a helyzet. Értem, hogy nincs változás, csak ezt is ki lehetne írni, hogy nincs 

változás. Ez egy tájékoztatás. Akkor nem jönnek a kérdések.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hova mennek a kérdések? 

 

Horváth Éva polgármester: Hova mennek a kérdések? Mert ide nem.  
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Béni Norbert képviselő: Hozzám jön a kérdés, én meg írom az e-mailt, hogy tegyünk már ki 

tájékoztatást, ha lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Elnézést kérek, hogyha valaki hiányolja a tájékoztatót, akkor 

legyen kedves a tájékoztatást feladónak irányítani az igényét arra, hogy kérünk tájékoztatást. 

Hozzánk még egyetlenegy ilyen igény, észrevétel nem jött be.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezért vannak a képviselők.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, csak a képviselőkön keresztül jövő igények – majd a 

polgármesteri beszámolóban célzok rá – kezdek ott tartani, hogy akkor hiszem el, ha látom, 

hogy tényleg van ilyen igény.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem kell ide eljönni, aztán egyedül megoldasz mindent.  

 

Horváth Éva polgármester: Most is leírtuk. Azt tudnám javasolni a b) pontba, hogy a jegyző 

hetente. 

 

Béni Norbert képviselő: Igen, ez lett volna a következő, hogy a rendszereshez írjunk valamit. 

 

Horváth Éva polgármester: A rendszeres után beírjuk zárójelbe, hogy legalább hetente. Ez 

így jó? Befogadod jegyző asszony? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Tavasszal is voltak olyan időszakok, amikor elszabadult 

kicsit jobban a pandémiás helyzet, és az emberek úgy érezték, hogy két hét alatt sem történt 

semmilyen információ átadás, teljesen jogos igényük volt. Jó ez a hetente, az is, ha nincs, hogy 

megnyugodjanak, stb.  

Úgy gondolom, hogy az a helyzet, amikor mosolygós arccal meg smilekkal reagálnak, nem kell 

velük foglalkozni. Nem kell magunkra venni. Azokért kell dolgozni, akik igényt tartanak erre. 

Minden társadalomban, minden településen vannak olyan emberek, sokból kevesen, akik nem 

megfelelően reagálnak. Nem szabad magunkra venni.  

 

Horváth Éva polgármester: További módosító javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: Kérdésem lenne, hogy az eredeti rendelet 26. §-ánál, a sürgősségi 

indítványok megfogalmazásánál. Ezzel nincs semmi bajom, csak a kérdésem, hogy a mostani 

három sürgősségiből melyik férne bele? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mind a három.  

 

Béni Norbert képviselő: Mind a háromra érvényes, hogy kár megelőzés és elhárítás, káros 

következmények enyhítése? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Leginkább abba fér bele, hogy önkormányzati 

érdeksérelemmel jár.  

 

Béni Norbert képviselő: A megfogalmazás erősebbnek tűnt nekem, azért kérdeztem meg. 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: A sürgősség indoka mindhárom előterjesztésben bent van. 

Sürgősséggel vettétek fel az egyhavi jutalomra való javaslatot. Abban kellőképpen 

megindokolta polgármester asszony, hogy miért kell. A november végi testületi ülés későn van. 

Az adóbefizetések és a MÁK felé a jelentés úgy készült el, hogy rendes időben nem tudtuk 

kiküldeni. Ahhoz, hogy novemberben meg lehessen csinálni a jutalmazását az egész 

intézményrendszernek, ha esetleg a Képviselő-testület megszavazza, ahhoz későn van, mert 

minősíteni kell a dolgozókat. Az átcsúszik decemberre, a decemberi kifizetés a jövő évi 

költségvetést terheli. Ez megállja a helyét.  

Az olajos előterjesztés ugyanígy meg volt indokolva.  

A pályázatnál meg a beadási határidő november 5-e. A 3 millió forint meg pénz a településnek, 

mondta képviselő úr. 

 

Béni Norbert képviselő: A megfogalmazás erősebbnek tűnt nekem, mint ahogy van. Eddig is 

a sürgősségit megindokoltuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezért került bele ez a mondat. 

 

Horváth Éva polgármester: További módosító javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: 39/A. § (2) bekezdés: a képviselők a jegyzőn keresztül, írásban (levél 

vagy e-mail útján) kérelmezhetik a polgármestertől az (1) bekezdésben maghatározott adatokat. 

 

Horváth Éva polgármester: Én vagyok a főnökötök, tőlem kell kérni.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez nagyon erős volt így. A kezdőknek való oktatásban részletesen le 

volt írva minden.  

A 39/A. § (4) bekezdés b) pontjában szerepel a 30 munkanap. Mennyi az igazgatási szünet? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mindjárt megnézem.  

 

Horváth Éva polgármester: A főnököt visszavonom. Azért rajtam keresztül, mert a 

Melindának én vagyok a munkáltatója. Én kérhetem, utasíthatom, hogy az ilyen és ilyen 

anyagokat adja ki.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Képviselő-testület vezetője a polgármester.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A nyári időszakban július 20-tól augusztus 23-ig, a téli 

időszakban december 21-től január 3-ig van az igazgatási szünet. Ez az idei évre vonatkozik.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez azt jelenti, hogy az igazgatási szünet első munkanapján kérek ki 

anyagot, akkor a szünet után egy héttel kell megkapnom legkésőbb. Nagyjából 6 hét.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha meg tudjuk csinálni, megkaphatod korábban is. Az 

igazgatási szünet azért igazgatási szünet, mert a kollégák nagy részének akkor van kiadva a 

szabadsága.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor inkább ne kérjek, hanem, amikor nincs igazgatási szünet, és 

akkor gyorsabban meg kell kapnom.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hát körülbelül igen. A Képviselő-testület munkatervében is 

úgy van, hogy júliusban nincs testületi ülés sem. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Értem, amit a Béni Norbert képviselőtársam mond. Az a 

probléma, hogyha valaki kihasználná a július, augusztus hónapot munkára, akkor, hogyha kér 

valamit szeptember elején kapja meg. Két hét? Nem tudja kihasználni ezt a két hónapot. Mi 

lenne akkor, ha ezt lecsökkentenénk 10 munkanapra? Az is jelentős két hét.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A korábbi ciklusokra vonatkozó anyag, azt jelenti, hogy 

mióta Pétfürdő önálló település, odáig visszamenőleg. Van akkora munka, hogy kell hozzá 

ennyi nap. Persze attól függ, hogy mit kértek. A régi anyagok nincsenek digitalizálva. 

Engedjétek meg, hogy én tudjam, hogy ezzel mennyi munka van.  

 

Horváth Éva polgármester: Ami a ciklusban benne van, az meg mind rajta van a gépeteken.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyértelmű ez a része. Csak a két hónap rengeteg idő.  

Javaslom a 10 napot a (4) bekezdésre.  

 

Horváth Éva polgármester: A korábbi ciklusokra vonatkozóan?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal… Polgármester asszony nem szavaztatott tovább.   

 

Horváth Éva polgármester: Megint olyat kértek, ami lehet, hogy fizikailag nem megoldható.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Miért nem nyaraltok? Nem életszerű. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez nem azt jelenti, hogy azt fogjuk nézni, hogy mikor lesz 

igazgatási szünet és csak akkor kérjük ki. Most belefutottunk egy ilyenbe ezen a nyáron. Oda 

fogunk figyelni. Nem gondolnám, hogy ki akarjuk centizni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem visszaélni szeretnénk vele.  

 

Horváth Éva polgármester: A (4) b) nem jó, amit mondtál. Szerintem a (3) bekezdésre 

gondoltál.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Bocsánat, így van.  

 

Horváth Éva polgármester: A (3) b)-t akarod, hogy a korábbi ciklusokra vonatkozóan 10 nap 

alatt kerítsük elő a 2002-es anyagokat, hogyha igény van. Ez nem megy.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 15 esetleg? 

 

Horváth Éva polgármester: Tudjátok hány napot dolgoztam az Ösküi Szőlőheggyel, amit egy 

óra alatt lefotóztatok és nem tudom hány órát fogjátok csócsálni? 
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Molnár Gyula László képviselő: Mennyit vártunk rá? Hány hónapot vártunk mire megkaptuk? 

Ezt szeretnénk elkerülni. 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 29-én összeállt az anyag és ti mikor néztétek meg, 

most október 27-én. 

 

Béni Norbert képviselő: Februárban kértük.  

 

Horváth Éva polgármester: Megmondtuk, hogy februárban nem tudjuk adni, főleg a 

pandémia időszakában nem. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt itt egy helyzet, azért nem jöttünk be 1,5 hétig. Az meg 

elfogadható, nem? 

 

Horváth Éva polgármester: Mi az igazi javaslatod? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez az Ösküi szavazás olyan régen volt, hogy már olyan 

dolgozó se nagyon van a Hivatalban, aki akkor itt volt. Az iktatott ügyirat lent volt az irattárban, 

onnan kellett felhozni és utána a bekötött jegyzőkönyvekből kellett kikeresni.  

 

Horváth Éva polgármester: Az eredeti előterjesztéseimből kerestem vissza, hogy melyik 

jegyzőkönyvben keressem meg a dolgokat, amiket lefotóztatok.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyébként, ha megnézitek, oké, hogy munkanap van írva, 

30 munkanap nem két hónap. 

 

Béni Norbert képviselő: 6 hét legalább. 5 hét az igazgatási szünet és 6 hétre rá.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van olyan az igazgatási szünet alatt, amikor nincs 

ügyfélfogadási nap, hogy mondjuk négyen vagyunk a hivatalban. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Vegyük ezt a példát. Kikérünk egy anyagot, megkapjuk egy 

időre. Lehet, hogy annak az anyagnak, ahhoz, hogy valamit csináljunk vele, még 5-6 hónap 

munkát bele kell ölni, hogy eljussunk oda. Ha elvesztegetünk 2-3 hónapot, akkor egy évig 

csúszhat egy ilyen dolog. Szerintem jogos igény, hogy ne tartson egy évig. 

 

Horváth Éva polgármester: Konkrét javaslat? 

 

Molnár Gyula László képviselő: 10 nap.  

 

Horváth Éva polgármester: A korábbi ciklusokra vonatkozó kérelmeket 10 nap alatt. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadta azt a javaslatot, mely szerint a 

rendelet 39/A. § (3) bekezdés b) pontjában a korábbi ciklusokra vonatkozó kérelem esetén 10 

munkanapon belül legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: További módosító javaslat? 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 64. §-ben van egy kis módosító javaslatom. A (2) 

bekezdés úgy szól, hogy az ideiglenes bizottságok működésére, jogaira és kötelezettségeire az 

állandó bizottságokra vonatkozó szabályokat kell értelemszerűen alkalmazni azzal az 

eltéréssel, hogy a bizottság munkájában tanácskozási joggal rendelkező, megfelelő 

szakértelemmel rendelkező személy, szakértőként részt vehet. 

Ebből úgy tűnik, mintha csak az vehetne részt, aki tanácskozási joggal rendelkezik. A szórendet 

meg kell fordítani. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Rendben. Megfelelő szakértelemmel rendelkező személy 

tanácskozási joggal részt vehet. Köszönöm.  

 

Béni Norbert képviselő: Egy kérdés a munkacsoporttal kapcsolatban. Beleírtuk a 

munkacsoport kidolgozását. Az egyik helyről látom, hogy kikerült a munkacsoport, egy másik 

helyre meg bekerült. Ennyi? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. Mivel nem adtatok hozzá semmi támpontot, hogy mit 

szeretnétek a munkacsoporttal, azt gondoltam, hogy amit csináltok, az a munkacsoport.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A képviselői indítványnál lekerült, hogy önálló. 

 

Béni Norbert képviselő: Többes számba került.  

 

Horváth Éva polgármester: Szavazunk a bizottságok módosító javaslatáról. A bizottságok 

egyöntetűen támogatták a 62/A. § (2) bekezdésének a módosítását: „A beruházások során – 

kötelezően – lehetősége legyen a Képviselő-testületnek munkaközi bejárást tartani, a 

beruházási területet bejárni és ott a beruházásról tájékozódni annak állásáról információkat 

szerezni, az előzményeket és a következményeket megismerni.” 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadta azt a javaslatot, mely szerint a 

rendelet 62/A. § (2) bekezdése az alábbi szerint módosuljon: „A beruházások során – 

kötelezően – lehetősége legyen a Képviselő-testületnek munkaközi bejárást tartani, a 

beruházási területet bejárni és ott a beruházásról tájékozódni annak állásáról információkat 

szerezni, az előzményeket és a következményeket megismerni.” 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt. Ennek megfelelően fogjuk a Szervezeti 

és Működési Szabályzatot a következő testületi ülésen a képviselők elé terjeszteni.  

 

 

5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 125/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

243/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

205/2020.(VIII.27.), 206/2020.(VIII.27.), 212/2020.(VIII.27.), 

213/2020.(VIII.27.), 217/2020.(IX.24.), 221/2020.(IX.24.), 

227/2020.(IX.24.), 228/2020.(IX.24.), 230/2020.(IX.24.), 

231/2020.(IX.24.), 232/2020.(IX.24.), 233/2020.(IX.24.), 

234/2020.(IX.24.),               237/2020.(IX.24.),              238/2020.(IX.24.). 

 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 24-én volt az utolsó testületi ülésünk. 

Szeptember 29-én megjött a Volán válasza. Az augusztus végi testületi ülésen nagyon 

elkeseredett képviselői indíttatás volt, hogy azonnal írjunk a Volánnak, mert megszűnt egy 

csomó busz. 31-én írtam, szeptember 1-én írták, hogy utánanéznek és megküldik a választ. 

Megérkezett. Felolvasom.  

„Tájékoztatjuk, hogy Társaságunk a megrendelői döntésnek megfelelően 2020. augusztus 20-

tól az 1202/930 számú Balatonfüred-Berhida-Várpalota-Székesfehérvár-Budapest, az 

1202/927 számú Budapest-Székesfehérvár-Várpalota-Berhida-Balatonfüred, és az 1626/223 

számú Hévíz-Balatonfüred-Berhida-Várpalota viszonylatú autóbusz-járatok közlekedését 

megszüntette. Ezzel egyidejűleg az eljutási lehetőségek az alábbiak szerint biztosítottak: 

az 1202/930 számú járatot az 5.50 órakor induló 8082/930 számú Balatonfüred-Berhida-

Pétfürdő-Várpalota-Székesfehérvár, vasútállomás viszonylatban közlekedő, 

az 1202/927 számú járatot a 17.50 órakor induló 8082/827 számú Székesfehérvár, vasútállomás 

– Várpalota-Pétfürdő-Berhida-Balatonfüred viszonylatban közlekedő, 

az 1626/223 számú járatot a 17.40 órakor induló 1189/102 számú Hévíz-Keszthely-

Balatonfüred-Veszprém-Várpalota-Budapest, és a 19.50 órakor induló 8082/826 számú 

Balatonfüred-Berhida-Pétfürdő-Várpalota-Székesfehérvár viszonylatban közlekedő autóbusz-

járatok pótolják.” 

Hármat megszüntettek és négy indult helyette. Nem volt olyan nap, hogy ezekben a 

viszonylatokban autóbusz ne közlekedett volna.  
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Ezek után nem véletlenül mondtam, amit végigéltünk, hogy megrágalmazták a hivatalt, hogy 

lakossági panasz jött be, át lett véve átvételi elismervénnyel, és mi nem reagáltunk rá. Utána 

jött az, hogy ja nem jött lakossági panasz levélben, hanem jött e-mailben, az sem jött. Még 

szeptember első napjaiban képviselőktől telefonon kaptam sürgetést, hogy micsoda 

felháborodás van, hogy 60 ember nem tud utazni, mert nem járnak a buszok. Jártak a buszok. 

Meg kell, hogy mondjam, hogy igencsak kellemetlenül éreztem magam, amikor ezt a levelet 

kézhez vettem.  

Szeptember 30-án volt a munkaterület átadás az ivóvíz kiváltással kapcsolatban, a munkakezdés 

október 5-én volt. A mai nap folyamán azért volt vízhiány a környéken, mert megtörtént a 

vízbekötés. A visszatöltés folyamatban van. Lehet, hogy hétvégére, de legkésőbb hétfőre helyre 

lesz állítva az út.  

Október 1-én szerencsésen, sikeresen, szépen lebonyolítottuk a függetlenség ünnepét. 

Köszönöm azoknak, akik eljöttek.  

Október 8-án a Bakonykarsztnál volt egy roadshow. Napirenden lesz a téma a szolgalmi 

bejegyzéseknél.  

Október 9-én kedves vendégem volt, meglátogatott pár percre Kontrát Károly képviselő úr. 

Költségvetési kondíciókról érdeklődött. Sietett, de ígéretet tett, hogy majd eljön és átrágunk 

bizonyos dolgokat.  

Október 12-én megkaptuk a strand vízjogi létesítési engedélyét, a jogerős várható jövő héten.  

Október 23-án az ünnepet megszerveztük kültéren. Köszönöm azoknak, akik eljöttek és 

koszorúztak. Szerintem méltóképpen meg tudtunk emlékezni. 

Járványhelyzet. Jelenleg Pétfürdőn nincs karanténban lévő ember. Legalábbis nincs róla 

értesítésünk. A hivatalban volt két megbetegedés. Meggyógyultak, jövő héttől dolgoznak. 

Három önkéntes karanténosunk volt, akiknél a kontakt felmerült, ők is dolgoznak. A 

betegségek, amikor kiderültek, akkor egy nagyszabású fertőtlenítés hajtattunk végre a régi 

épületben október 10-11-én, az új épületben pedig október 12-13-án. 13-án kényszerszünet volt 

a hivatalban.  

Előzetes tájékoztató, hogy november 11-én a településen külső katasztrófavédelmi gyakorlat 

lesz. Huntsman az áldozat.  

Egy kérés, és kérem a képviselők segítségét, hogy jövő héten lejár a Bursa beadási határideje. 

Iszonyatosan kevés pályázat érkezett be. Hívjátok fel ti is a figyelmet.  

A közlekedési koncepció megbeszélése a mai naphoz egy hétre csütörtökön 17.00 órakor lesz 

a Közösségi Házban.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A képviselők, a bizottsági kültagok és a rendőrség lesz 

meghívva. Mi leszünk ott Tránszki kollégával. Első nekiugrásra ennyi. Demény úr csinál 

addigra projektoros bemutatáshoz való anyagot. Volt olyan kérdése a Közösségi Háznak, hogy 

felvegyék-e. Azt gondolom, hogy talán lehetne és mehetne adásba. Utána tud rá a lakosság 

reagálni. Ott is megmondjuk, hogy meddig, hova küldjék el a reakciókat.  

 

 

7.) Közösségi Ház és Könyvtár részvétele az NKA könyvtárfejlesztési pályázatán 

(száma: 136/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

244/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár részvételét az NKA 

Közgyűjteményi Kollégiuma könyvtárfejlesztési pályázatán (kódszám 

204105/324). 

 

1. A Képviselő-testület a pályázó részére előírt kötelező saját forrást, 

bruttó 326.993, - Ft-ot 2020 évi költségvetésében biztosítja. 

Fedezet a 2020 évi költségvetés általános tartaléka. 

 

2. A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy a könyvtárnak helyet adó 

épületen 2018-19-ben jelentős fejlesztéseket hajtott végre az alábbiak 

szerint: 

 

- 2018 év: hőszigetelés, nyílászáró csere:  68.572 ezer Ft 

HMKE telepítés:     13.752 ezer Ft 

- 2019 év: hőszigetelés, nyílászáró csere:  50.925 ezer Ft 

HMKE telepítés:               400 ezer Ft 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatójának, továbbá, hogy a 

határozatban foglaltakat a költségvetési rendelet módosításánál vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: tájékoztatás 2020. október 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Panelkuckó Alapítvány kérelme (száma: 127/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudták megvalósítani azt, amire kapták a pénzt, ezért 

visszafizették. Most más célra igényelték ugyanezt az összeget. Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

245/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

93/2020.(III.26.) számú határozatát – tekintettel a Panelkuckó Alapítvány 

képviselőjének bejelentésére, mely szerint a határozatban megjelölt 

támogatási célt a kialakult járványügyi helyzetre tekintettel 2020-ban 

megvalósítani nem tudják – visszavonja. 

 

A kiutalt támogatási összeget a támogatott az önkormányzat számlájára 

már visszautalta, ezért arról rendelkezni nem kell. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy jelen határozatról 

tájékoztassa az alapítványt. 

 

Határidő: 2020. november 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

246/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Alapítványt 2020. évben 250.000, - Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás célja: mikuláscsomagok vásárlása 90.000, - Ft.,  

                                 karácsonyi játékvásárlás 160.000, - Ft. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy jelen határozatról 

tájékoztassa az alapítványt, valamint felhatalmazza a támogatási szerződés 

megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatásra: 2020. november 5. 

      szerződéskötésre: 2020. november 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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9.) Pétfürdő Sportjáért Alapítvány kérelme (száma: 131/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Itt ugyanaz a helyzet állt elő, mint az előző Alapítványnál. 

Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

247/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testület tudomásul 

veszi, hogy a Pétfürdő Sportjáért Alapítvány a polgármester által a 

veszélyhelyzet ideje alatt képviselő-testületi határkörben meghozott 

62/2020.(IV.16.) számú határozatban részére feladatra nyújtott 

támogatásból a járványügyi helyzet miatt 245.600,- Ft-ot felhasználni nem 

tudott és azt az önkormányzat számlájára visszautalta.  

 

A Képviselő-testület az alapítvány új feladatra benyújtott támogatási 

pályázata alapján a Pétfürdő Sportjáért Alapítvány részére 2020. évben 

245.600, - Ft támogatást nyújt fűnyírótraktor beszerzésére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról 

tájékoztassa az alapítványt, valamint felhatalmazza a támogatási szerződés 

megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatásra: 2020. november 5. 

      szerződéskötésre: 2020. november 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Beszámoló a 2020. év I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról 

(száma: 122/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Humán Bizottság  

Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

248/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2020. év I-III. 

negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról szóló – beszámolót 

elfogadja. 

 

 

11.) Csatlakozás a „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális fővárosa” program által 

gondozott regionális együttműködéshez, amely célja a programban biztosított pályázati 

lehetőségeken való részvétel, a programokhoz való csatlakozás feltételeinek biztosítása 

(száma: 128/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat, vélemény? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A vacillálás oka, hogy lakosonként egy eurónyi összeget kell 

biztosítani ehhez a programhoz, és ígérvény van, hogy cserébe kapunk valamit. 6 millió forintot 

befizetünk három év alatt, arra nincsen. A bizottsági ülésen is elmondtam, hogy akkor van 

értelme, ha tudunk prosperálni ebből a dologból, egyébként kifizetjük a 6 millió forintot. A 

másik érv az volt, hogy jó jóban lenni az állammal, nehogy az legyen, hogy emiatt kicsit 

máshogy néznek ránk.  

 

Horváth Éva polgármester: Szkeptikus körbe tartoztam, amikor megkaptam ezt a felhívást, 

de most már eljutottam odáig, hogy támogatom, felvállalva az anyagi részét is. Ha 

Veszprémnek sikerül egy olyan programcsomagot összeállítani és mivel ez egy hosszútávú 

program, nagyon sok pétfürdői jól fogja magát érezni azokon a programokon, amihez kicsit 

hozzájárultunk. A veszprémi rendezvényekre nagyon szívesen mennek a pétfürdőiek, palotaiak. 

Másnem az utcazene fesztiválra, ami nyilván benne lesz ebben. Nagyon szeretnek odamenni a 

péti fiatalok.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottsági ülésen elmondtam, hogy bizonyára kapunk 

majd tiszteletjegyeket a rendezvényekre. Hozzáteszem, hogy azokra a zenei fesztiválokra, 

amelyekre a helyi nagy vállalat jelentős támogatást adott, küldtek elég szép számú 

tiszteletjegyet és el tudtunk menni 16-20 ezer forintos koncertre. Ezért mondtam, hogy még ez 

is előfordulhat.   

  

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

249/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a „Csatlakozás a „Veszprém-Balaton 2023 Európa kulturális 

fővárosa” program által gondozott regionális együttműködéshez, amely 

célja a programban biztosított pályázati lehetőségeken való részvétel, a 

programokhoz való csatlakozás feltételeinek biztosítása” című 

előterjesztést és a következő döntést hozza:  

 

1.) Felhatalmazza a polgármestert az „Együttműködési megállapodás” 

aláírására. 

 

2.) A hozzájárulási díjat 2021, 2022, 2023 évi költségvetésében biztosítja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Veszprém-

Balaton 2023 Zrt-t. 

 

Határidő: tájékoztatásra 2020. november 10. 

                 aláírásra: 2020. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Ivó- és szennyvízvezetékek szolgalmi jogának Földhivatali bejegyeztetése  

(száma: 132/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  
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Dombi Norbert képviselő: Itt nincs szükség az érintett ingatlan tulajdonosának valamifajta 

hozzájárulására? 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs, mert megszűnt jogutódlás van. A szolgalmi jogot tűrni 

kell. Amíg megvan a vezeték, oda nem kell hozzájárulás, mert tűrésköteles. A bejegyzés a 

földhivatali lapon ne az legyen, hogy víz és csatornamű vállalat, hanem vízvezetési jog, 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata.  

 

Dombi Norbert képviselő: De ha valakinek a saját magántulajdonán megy keresztül az új 

csatorna, ott annak a területnek a tulajdonosának nem szükséges hozzájárulnia? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Erőből megtörténik és kész? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Ez a vezetékjog. A szolgalmi jog azt jelenti, hogy a 

karbantartó, üzemeltető bármikor bemehet, persze, ha hiba van. 

 

Dombi Norbert képviselő: Értem. Tudom, hogy mi a szolgalmi jog, csak az eljárás rendjét 

furcsállom. Nekem valaki úgy tervezi meg, hogy keresztül megy a telkemen – nekem is van 

ilyen, hogy a szomszéd szennyvize az én telkemen megy keresztül. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha újat építenek, akkor is el kell fogadnod, hogy ott fog menni a 

vezeték, de akkor kaphatsz olyat, hogy zöldkár térítés, ha fákat kell kivágni. Utána viszont a 

szolgalmi jog áll.   

 

Dombi Norbert képviselő: Csak tisztába szerettem volna kerülni a helyzettel, hogy ez így 

megy.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

250/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 2020. évi költségvetés „vízellátás, felszíni vízelvezetés 

ivóvíz szennyvíz” szakfeladat dologi kiadásait az ivó- és 

szennyvízvezetékkel érintett ingatlanokra történő szolgalmi jog ingatlan-

nyilvántartásba való bejegyeztetése költségeinek fedezése céljából 

3.624.000.- Ft-tal megemeli a 2020. évi költségvetés általános tartaléka 

terhére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az ivó- és 

szennyvízvezetékkel érintett ingatlanokra a szolgalmi jog ingatlan-

nyilvántartásba történő bejegyeztetéséről intézkedjen, továbbá arra, hogy 
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a költségvetési rendelet módosításánál a határozatban foglaltakat vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: az átvezetés elindítására: 2020. november 5.   

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

17.15 órakor szünet.  

17.25 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 

 

 

13.) Iskolai étkeztetés státusz bővítés (száma: 133/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: Biztos, hogy elég lesz ez az egy fő? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Ha kell még, én leszek az első, aki szól. A költségvetési 

tárgyalásnál beszélünk róla.    

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

251/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az iskolai 

gyermekétkeztetés alapellátás foglalkoztatotti létszámát 1 fő teljes 

munkaidős (heti 40 órás) közalkalmazotti státusszal bővíti. Ennek 

megfelelően az iskolai intézményi étkeztetés szakfeladatra engedélyezett 

5 fő létszámot 2020. november 1-től 6 főre megemeli.  

 

A létszámemelés költségének fedezete a 2020. évi költségvetés általános 

tartaléka. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy  

a) tegye meg az álláshely betöltéséhez szükséges intézkedéseket, 

b) a költségvetési rendelet soron következő módosításánál a határozatban 

foglaltakat vegye figyelembe. 
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Határidő a) pontra: 2020. november 1. 

                 b) pontra: a költségvetési rendelet következő módosításának  

                                  időpontja 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

 

14.) Bölcsőde téli zárva tartása (száma: 124/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

252/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 

a Bölcsőde zárva tartását  

2020. december 23-tól 2020. december 31-éig 

 

engedélyezi feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el az 

5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) bekezdésének 

hatálya alá tartozó gyermek. 

 

A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről és 

az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2020. december 22. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét  

                     követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Papp Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: Horváth Éva polgármester 
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15.) Horváth Enikő és Téli László kérelme (száma: 121/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 nem, egyhangú szavazattal 

nem javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Elmondtam, hogy értesültem róla, hogy Horváth Enikőék 

elköltöztek a településről Várpalotára, ez így hatályát veszítette.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 nem, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

253/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el az előterjesztett határozati javaslatot, mely szerint Horváth 

Enikő kérelmére a Pétfürdő, Berhidai út 88. szám elé 1 db 

mozgáskorlátozott parkolóhelyet festet fel és KRESZ táblát helyeztet ki, 

forgalmi rendszámot tartalmazó kiegészítő tábla nélkül. 
 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

254/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Téli László kérelmét nem támogatja, a Pétfürdő, Berhidai 

út 88. szám előtti mozgássérült parkolóhely KRESZ táblájára „forgalmi 

rendszámot tartalmazó kiegészítő táblát” nem helyeztet ki.   

 

Határidő: a kérelmező tájékoztatására: 2020. november 15.   

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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16.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (száma: 126/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 16.) napirendi pont)  

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem volt javaslat. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolja az első olvasatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem volt javaslat. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat?  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom érdemes-e beleírni. Ha végignézzük a szöveget, akkor 

bizonyos területeken van hasonló jellegű megjegyzés, itt nincs. Szeretném kérni, hogy legyen 

bent. A 2/5. pontban a köztemetőnél, a legvégére oda lehetne írni, hogy továbbra sem megoldott 

a vadállat bejárás megakadályozása. A vadak ugyanúgy bejárnak a temetőbe, mint eddig. Ezen 

még rugózni kell. Valami megoldás kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Beleírjuk. Más javaslat? Nem volt.  

Ha valami felmerülne bennetek decemberig, akkor juttassátok el hozzánk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Kérdésem lenne még. A 2/9. magántulajdonú épületek 

karbantartása, itt a Berhidai 5. épületről van szó elsősorban.  Az utolsó mondat úgy szól, hogy 

„2019-ben az önkormányzat kinyilvánította tulajdonszerzési szándékát az épületrészre, 

azonban a Képviselő-testület által megállapított feltételek eddig még nem teljesültek.” 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert nem minden lakás tehermentes.  

 

Dombi Norbert képviselő: Történik valami ettől függetlenül? 

 

Horváth Éva polgármester: Az egyik lakásról talán lekerült a teher, de nem néztük meg a 

tulajdoni lapot. A másik lakás teher alatt van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Valamit kellene tenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Gondolkodjatok, hogy mit lehetne. Egyébként nem életveszélyes 

az épület a szakvélemény szerint, de lakhatatlan.  

 

 

17.) Nagy Zsolt önálló indítvány: Sporttelep lelátó bontás (száma: 141/2020) 

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot bruttó 500 ezer forinttal.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az 500 ezer forinttal kiegészített határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

255/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a sporttelep régi, életveszélyessé vált beton lelátóját az 

időjárás függvényében, de legkésőbb 2021. február 28-i befejezéssel 

elbontatja.  

 

A bontási munkálatok fedezetére bruttó 500 ezer forint összeget biztosít az 

önkormányzat 2020. évi költségvetésének általános tartaléka terhére.  

 

A testület felkéri a polgármestert, hogy fentieket a 2020. évi költségvetés 

soron következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a költségvetési rendelet soron következő módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

18.) Béni Norbert, Molnár Gyula, Nagyné Szigeti Mária önálló indítvány: Javaslatok a 

közlekedési koncepció felülvizsgálatához (száma: 142/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Az előterjesztő az előterjesztésben lévő 

3. javaslatot visszavonta. A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

256/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a 2020. október 29-i ülésre benyújtott, 142/2020. 

számú előterjesztésben megfogalmazott javaslatokat, a 3. pont - 

előterjesztői visszavonása miatt - kivételével a közlekedési koncepció 

felülvizsgálata során vegye figyelembe. 
 

Határidő: a közlekedési koncepció benyújtása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

19.) Az Önkormányzatnál és a költségvetési szerveknél jutalom kifizetése  

(száma: 144/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

257/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 138/2020.(VI.9.) számú polgármesteri határozattal 

elrendel zárolást egyhavi bértömeg mértékéig feloldja. 

 

Az önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott dolgozók 2020. évi 

jutalmazásának céljából a 2020. évi költségvetés személyi juttatás kiadási 

előirányzatán belül a 2020. január 1-én érvényes rendszeres egyhavi 

bértömegnek megfelelő mértékű előirányzatrész felhasználását 

engedélyezi. 

 

A jutalom fedezete a 2020. évi költségvetésben előirányzott összeg.  

 

Felkéri az intézményvezetőket, hogy tegyék meg a szükséges munkáltatói 

intézkedéseket.  

 

Határidő: a) megküldésre az intézményvezetők részére:  

                      2020. november 3. 

                b) kifizetésre: 2020. november 15. 

Felelős a) pontra: Horváth Éva polgármester 

           b) pontra: intézményvezetők 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A jutalommal kapcsolatban szeretném javasolni, hogy a 

Képviselő-testület a polgármester asszony részére is szavazzon meg egy havi jutalmat. Úgy 

gondolom, hogy elég nagy terhek voltak az idén a vállán.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért ezzel, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

258/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc alpolgármester javaslatát, mely szerint a 

Képviselő-testület a polgármestert 2020. évi munkájának elismeréséül 

jutalomban részesítse. 
 

 

20.) Sütőolaj-begyűjtés (száma: 145/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Rákérdeztem. Ez egy cseppmentes gyűjtés. Bármilyen palackba 

lehet tenni. Az a lényeg, hogy zárható edényben kerüljön bele a gyűjtőedénybe az olaj.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Felmerült, hogy van reális veszélye annak, hogy ez kosszal 

jár. Valaki egy literes műanyag flakonba teszi, más meg öt literesbe és összenyomja.  

 

Horváth Éva polgármester: Az őket nem érdekli, hogyha bent nyílik ki.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindenképpen azt javaslom, hogy ezt szolidan próbáljuk 

meg elkezdeni. Ha még sem úgy sül el, akkor… 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy az orvosi rendelőhöz tegyünk egyet, a Hősök 

terén a Közösségi Háznál lévő szelektív részre.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az óvoda bal oldalára kellene egyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Az óvodával szemben gondoltam a lakótelepre egyet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: És ha oda még egy kuka jön a jövőben, akkor hova kerül? 

Az óvoda bal oldaláról elkerülnek a szelektívek, ott van egy kis betonplacc.  

 

Horváth Éva polgármester: Az óvoda bal oldalára? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, ha szemben állunk az óvodával.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó, rendben. 
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Molnár Gyula László képviselő: A SPAR mögé lehetne még egyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó. Ezekkel indítunk. Ezt még lehet bővíteni. Nekünk kell figyelni 

és szólni. Majd jönnek és kicserélik a kukát.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha jól emlékszem, akkor a társasházak külön kérhetnek.  

 

Horváth Éva polgármester: Benne van a határozatban, hogy meg kell keresnem a társasházak 

közös képviselőit, tájékoztatom annak a lehetőségéről őket, hogy a társasházak is gyűjthetnek 

a társasházon belül, amennyiben megfelelő helyet tudnak biztosítani. Amennyiben erre igény 

van, mi megszervezzük nekik és megkapják az edényt. Onnantól kezdve ők tartják a kapcsolatot 

a céggel. 

Ez teljesen ingyenes az önkormányzatnak. Sőt év végén az átvett olaj kilójáért 25,- Ft-ot a 

szállító fizet, de nem az önkormányzatnak, hanem majd ha eljutunk odáig, akkor a Képviselő-

testület eldönti, hogy melyik alapítványnak, vagy civil szervezetnek utalja át a szállító. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bedobott olajos flakonoknak mi lesz a sorsa? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A cég megoldja.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az érdekelne. Az kommunális hulladék.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A lakosság felé kimenő tájékoztatóból mindenképpen kihagynám az 

üveget, és beletenném azt, hogy zárható flakonban.  

 

Horváth Éva polgármester: Persze.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

259/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete díjmentes 

szolgáltatói szerződést köt a Biotrans Kft-vel (2045 Törökbálint, külterület 

0152/12) lakossági használt sütőolaj gyűjtési pontok létesítésére, használt 

sütőolaj rendszeres elszállítására.  

 

Közterületi gyűjtőpontok: 

- Hősök tere 5. Közösségi Ház melletti szelektív gyűjtősziget 

- Iskola utca 5. (Orvosi rendelő parkoló) 

- Liszt Ferenc utca 9. (Spar) mögötti szelektív gyűjtősziget 

- Liszt Ferenc utca 17-19. szám között lévő szelektív gyűjtősziget 
 

Felhatalmazza a Polgármestert a határozat mellékletét képező szolgáltatási 

szerződés aláírására. 
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Felkéri a Polgármestert, hogy a pétfürdői társasházak közös képviselőit 

tájékoztassa arról, hogy lakóközösségek is igényelhetnek gyűjtőedényt. 

  

Határidő: szerződéskötésre: 2020. november 20. 

                 tájékoztatásra: 2020. november 20. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

21.) Pályázati kiírás a települési önkormányzatok számára az illegális hulladéklerakó 

helyek felszámolásának támogatására 2020. (száma: 146/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megmondom őszintén nem vagyok meggyőzve róla, hogy ezen 

nekünk indulni kell. Egy területet el tudok fogadni. Gyula Tránszki Lacival csinált egy bejárást 

a tegnapi nap folyamán. A Malom árok mellett a kiskerteknél van egy önkormányzati terület. 

Úgy tűnik, hogy a Pihokker be tud oda menni. Azt géppel kell összegyűjteni mindenképpen. 

Ezzel kellene próbálkozni. A helyrajzi számát nem tudom. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Még egy területtel kiegészíteném. A PMTE-nél van a patak 

és az öltöző mögötti részen szemétkupac. Azt nem lehetne belevenni? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez ellen tiltakozom. Egyrészt, mert intézményi terület. Saját 

magunkat égetjük, hogy van sporttelepünk és 15 éves építési törmeléket pályázati pénzből 

illegális lerakó címen eltakaríttatunk. Az nem illegális hulladék lerakás. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Évek óta ott csúfoskodik. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a PMTE-nek szépen, apránként el kell onnan takarítani. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az ott maradó építési törmeléknél sokkal több a most felhalmozódó 

illegális hulladék. Valóban van ott valamennyi építési törmelék, de az illegális hulladékhoz 

képest elenyésző. Legfőképpen az a probléma, hogyha azt a területet nem tudjuk kipucolni, 

akkor nehéz kaszálni és rendbetartani. A Peytu mezőről rá lehet látni arra a területre. Azt 

gondolom, hogy sokkal nagyobb szégyen az, hogyha egy rendezvény alkalmával azt a 

rendezetlen területet látják.  

 

Horváth Éva polgármester: Azzal kellett volna kezdeni, hogy az elmúlt három évben el kellett 

volna onnan takarítani az ott maradt építési törmeléket.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az illegális hulladék eltakarítására nem volt pénze az egyesületnek. 

Építési törmelékből már vitettünk el. Azt kérem, ha lehetne, az is legyen benne. 

 

Dombi Norbert képviselő: Most mondtad, hogy 15 évvel ezelőtti szemét van ott, az most már 

a mienk, azt is megvettük. Nem? Az, hogy 15 évvel ezelőtt valaki odarakta, nyilván az akkori 

PMTE épített valamit, de azt megvettük.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt mondod Te is, hogy vegyük bele? 
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Dombi Norbert képviselő: Belevesszük-e vagy sem, ha nem lehet belevenni, akkor is ki kell 

takarítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Belevesszük. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: 2357/1 hrsz. 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslat B. változatával egyetért úgy, hogy a 0303/264 és a 

2357/1 hrsz-ú területre nyújtsuk be a pályázatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

260/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint 1000-

5000 fő közötti lakosságszámú település, pályázatot nyújt be a települési 

önkormányzatok számára az illegális hulladéklerakó helyek 

felszámolásának támogatására 2020. évben. 

 

A Képviselő-testület a pályázat keretében az alábbi önkormányzati 

tulajdonú ingatlanok területének hulladékmentesítését végzi el: 0303/264 

és 2357/1 hrsz. 

 

Felkéri a Polgármestert a pályázat benyújtására.  

  

Határidő: 2020. november 5. 

Felelős Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2020. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 140/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: Egy technikai kérdésem lenne. A 20.1. lakóházak energetikai 

felújítása hogyhogy megnövekedett 3 millió forinttal? Mikor csak felmerült eddig 8 millió? 

 

Horváth Éva polgármester: A lakóházak energetikai felújításáról a múlt hónapban 3 millió 

forint plusz támogatásról döntöttünk, azzal emelkedett meg az előirányzat.  

Nem nullával kezdtük. Év elején 10 millió forinttal kezdtük, és azóta 10 millió forinttal 

megemelkedett. Már csak 4 millió forint körüli összeg van.  

További kérdés? 

 



37 

 

Béni Norbert képviselő: Mi van ezzel az udvari vízelvezető rendszerrel az óvodában? Mi kell 

ehhez, hogy ez megvalósuljon? 

 

Horváth Éva polgármester: Találni egy olyan kivitelezőt, aki tisztességes árajánlatot tud adni. 

 

Béni Norbert képviselő: Javasolhatom, hogy akkor adjunk fel egy hirdetést. Lassan egy éve 

nem találunk rá senkit és ott penészedik a padló alul.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó, feladunk egy hirdetést. Hol adjuk fel a hirdetést?  

 

Béni Norbert képviselő: Hol szoktuk feladni?  

 

Horváth Éva polgármester: Ha a Naplóban adjuk fel, az 70-80 ezer forint, Szuperinfóban 

szintén ugyanennyi. 

 

Béni Norbert képviselő: Az nincs annyi. 

 

Horváth Éva polgármester: Szuperinfóban?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Próbáljuk meg a Szuperinfót, az is megjelenik sok 

településen. Ha nem megy, akkor meg kell próbálni máshol.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az óvoda vízelvezetés külső feltárásához 

adjunk fel hirdetést a Szuperinfóban, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

261/2020.(X.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy intézkedjen hirdetés megjelentetéséről a 

Várpalotainfóban (8100 Várpalota, Veszprémi út 7.) a Panelkuckó 

Napköziotthonos Óvoda (8105 Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 17.) 

vízelvezetésének külső feltárási munkáinak elvégzésére. 

 

Határidő a megjelentetésre: a Várpalotainfó legközelebbi megjelenése 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ehhez kapcsolódva. Tényleg évek óta megy ez a probléma. 

A falba mennek le az esővíz elvezető csatornák. Lehetséges megoldás lehetne erre a 

problémára, hogy a tetőn… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: A tető lejtése nem engedi. 

 

Béni Norbert képviselő: Át kellene építeni a tetőt, hogy kifele vigye a vizet. 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: A szélén nem lehetne valahogy kivezetni? 

 

Horváth Éva polgármester: Most éppen bent van egy pályázatunk, hogy a tetőre egy 

napelemes rendszert felrakunk. Azt erre a tetőre rakjuk fel, így nem lehet.  

Meg vagyok róla győződve, hogy nem azzal a szakasszal van gond, hanem a föld alattival.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A fagyökerek tolták szét a csatornákat.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre a bekötővezeték feltárásra, átalakításra nem tudom miért 

nem tudtunk helyben kivitelezőt találni. Nincs tisztítóaknája. Az épületből kijön a cső, azt a 

szakaszt kellene feltárni, kicserélni, legyen a töréspontoknál tisztítóakna és onnan alulról meg 

lehetne kamerázni az egész szakaszt.  

 

Béni Norbert képviselő: Adjuk fel a hirdetést.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

 

 

2.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (száma: 123/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy ígérvényem, ami a Pénzügyi Bizottság ülésén 

elhangzott, hogy a következő tájékoztatóban legyen benne, hogy a polgárőrség az elmúlt 

hónapban hány órát ügyelt hétvégenként.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Én kértem. 

 

Dombi Norbert képviselő: Kérdezem, hogy mi történik ilyenkor, amikor mondjuk szeptember 

19-én három kamera nem üzemel.  

 

Horváth Éva polgármester: Rögtön felveszik a kapcsolatot a rendszergazdával. Ő megnézi 

az ő központjában, ha tudja, akkor korrigál. Ha nem, akkor rendszeresen jönnek ki és állítják.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mi történik? Lefrissítik a szoftvert?  

 

Horváth Éva polgármester: Van, amikor szoftver vagy frekvencia probléma van. Tőlem ne 

kérdezd, mert nem tudom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Te sem tudod Melinda? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Valamit Kanizsáról is tudnak javítani. Van, amikor 

beavatkozás is kell. Úgy tudom, hogy van itt Péten emberük, aki nekik dolgozik be. Amit meg 

tud csinálni, megcsinálja. Ami viszont nem tartozik az ő kompetenciájába, akkor Kanizsáról 

jönnek.   

 

Horváth Éva polgármester: Ha akarod, akkor a következő ülésre kibővítjük a beszámolót, 

hogy a hiba után kinek ment a jelzés, és milyen reakció volt.   

 

Dombi Norbert képviselő: Nem szeretnék senkit feleslegesen „ekéztetni”, meg még több 

papírmunkát. Elég sok hibaüzenet van. Ezek a hibák hogyan állnak fel? A 2-es kamerával van 
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leginkább probléma. Valahol írja az leírásban az egyik közterület-felügyelő, hogy azt a választ 

kapta, hogy a nagy melegben nem működik a napelem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tényleg ezt mondták.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez milyen butaság? Nem kellene valamit lépni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annyira nem értek hozzá. Mivel én is beszéltem a Beregi 

úrral, a napelemes kameráknál tényleg azt mondta, hogy az sem jó, ha túl sok napfényt kapnak. 

 

Béni Norbert képviselő: Ezt ne! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tényleg ezt mondta.   

 

Dombi Norbert képviselő: A nagy melegben a napelemek nem működnek, hiába van napfény. 

Nem értem. Eddig azt hallottuk, hogy a napelem a jövő és akkor ilyen probléma van. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szerintem az akkumulátor kapacitása kicsi. Az gondolom, 

hogy valami ilyen probléma lehet. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor cseréljék ki az akkumulátorokat nagyobbra. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az pénzbe kerül.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez nem jó gondolat, mert a napelem nem működik, de az 

akkumulátor tele van, adás kellene, hogy legyen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt tudom mondani, hogy kell egy bejárás, ahol ezeket a 

kérdéseket meg lehet fogalmazni és lehet küldeni a rendszergazdának.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Amikor probléma volt a kamerával, nagyon együttműködőek 

voltak, eljöttek egy külön tájékoztatóra. Nagyon szívesen összehozok velük még egy ilyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ne az idén, inkább jövőre.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt gondolom, hogy a költségvetés előtt nem volna baj. Ez 

túlzás. Ne haragudjatok, de nekem hiába tesztek fel ilyen kérdéseket, nem tudok rá válaszolni. 

Szemtől szembe nekik lehet szegezni a kérdést. Azt már nem érdemes, hogy miért így csinálták, 

mert a garancia lejárt. Ez árubeszerzés volt, és a garancia lejárt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Arra lenne érdemes kaparózni, hogy egy hasonló összeállítású 

kamerarendszernél más településeken mennyi hibalehetőséggel lehet találkozni. Akkor 

tudnánk, hogy ez a rendszer normális és máshol is így van, vagy ez egy nagyon rossz. Vannak 

jó hónapok, amikor viszonylag kevés a hibaüzenet, de a szeptember elképesztő volt. Nem 

tudom kinek lenne a dolga. Nekünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Mondjatok ilyen települést.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tudom milyen nagyságrendű, Balatonkenesén van. 

Aljegyző asszonnyal szoktam beszélni. Megkérdeztem, hogy náluk ki működteti. Fehérvári 

céget említett. Az is megfordult a fejemben, hogy mivel a garancia lejárt, lehet, hogy érdemes 

lenne másik céggel megpróbálni. Az a kérdés, hogy más bevállalja-e. Ennek utána kell járni. 

Kenesével nagyon szívesen felveszem a kapcsolatot. Nem tudom mekkora az a rendszer. Azt 

tudom, hogy kevés a problémájuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Megpróbálunk lépni ezirányban.  

 

 

3.) Tájékoztató: Horváth István Általános Iskola beszámolója (összegzés)  

(száma: 135/2020) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden nagyon szép, nagyon jó. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonynak volt egy hozzászólása. Szép ez a sok kitűnő, 

de te mond el. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Laikusként mondom. Az, hogy a tanulmányi átlag az 

iskolában 4,13, nem tudom megítélni, hogy jó vagy rossz.  

 

Horváth Éva polgármester: Nagyon jó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Pedagógus kollega jobban meg tudja mondani. Azt tudom 

mondani, hogy volt egy évjárat 3 évvel ezelőtt, amikor az iskolából a tanulmányi ösztöndíjra 9 

vagy 10 kitűnő tanuló pályázott, meg is kapták a tabletet és a 10 pályázóból a következő 

félévben, amikor már az ösztöndíjas pályázatra is lehetett volna pályázni, egyetlenegy gyerek 

nem maradt bent a rostán. Ez nem csak a péti iskolára igaz, hanem általában minden iskolára, 

az általános iskola, a középiskolára és főiskolára való bejutásra is. Ez nem igazán jó. Az, hogy 

ez az ötös mennyit ér, és a másik iskola ötöse mennyit ér.  

 

Horváth Éva polgármester: A középiskola ötöse többet ér.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez nagyon így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az előző beszámolókban olyan beszámolórészt láttunk, 

hogy hány gyereket vettek fel a különböző típusú iskolákba, de olyat sohasem láttunk, hogy 

mennyi végezte el.  

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszonynak mondom, nem gond, hogyha 10 kitűnőből végülis 

nem jut be senki az ösztöndíj pályázatra, mert valószínű a 10 kitűnő olyan erős középiskolát 

választ, hogy kicsit visszaesik az átlag. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ennek több tényezője is lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kitűnőről 4,2 alá esni nagy változás, akármilyen erős a 

középiskola.  
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VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Dombi Norbert képviselő: Van egy olyan vesszőparipám, amit nem tudom hány éve hurcolok 

magammal és alkalmanként, amikor eszembe jut, rákérdezek. Az Iskola utca, Berhidai út 

kereszteződésében lévő átfolyó kivitelezése nem tudom hány éve húzódik. Azt szeretném kérni, 

hogy minél előbb, vagy minél hatékonyabban legyél kedves megsürgetni ezt a dolgot. Ha jövőre 

elkészül a Berhidai út, akkor ne kelljen utána széttúrni mindent. Nem tudom, hogy előtte vagy 

közben megvalósítható-e.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem fog odáig elmenni a felújítás. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ettől függetlenül meg kellene csinálni. 

 

Horváth Éva polgármester: Rákérdezek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szintén nagyon régóta húzódó ügy. A Babits utcának az 

Ady Endre utcára való betorkollásánál van egy irdatlan nagy összetört kátyú mélyedés. Bíztam 

benne, hogy lesz kátyúzás, és közben itt voltak az aszfaltozók. 

 

Horváth Éva polgármester: Elfogyott a karbantartási pénzünk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tudtunk volna miből odatenni. Meg kellett volna csinálni. 

5-6 éve húzódik.  

 

Horváth Éva polgármester: A Béri Balog utca elvitte a karbantartási pénzt. További 

hozzászólás? Nem volt.  

  

 

18.05 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Éva sk.                        Szabóné Czifra Melinda sk.  

polgármester                          jegyző 


